
Pierwsza edycja Podlasie Slow Fest za nami

W poniedziałek (2.10) odbyło się spotkanie prasowe podsumowujące Podlasie Slow Fest. O tym co się udało, co wymaga
poprawek, a też o planach na przyszłość rozmawiali twórcy i współorganizatorzy festiwalu. W spotkaniu wzięli udział m.in.
Wicemarszałek Województwa Podlaskiego Maciej Żywno i burmistrz Supraśla Radosław Dobrowolski, dyrektor
Departamentu Kultury UMWP Anatol Wap. Gospodarzem spotkania był Roman Gutek
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